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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  21 septembrie  2015, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.63/2015  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă dl. Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca şi  dl.Benzar Vasile, inspector cu probleme de contabilitate.  

În  urma   apelului   nominal, se  face cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor 

consilieri : sunt  prezenţi  8 consilieri, absenţi sunt  Bilan Vasile, Hrezdac Gheorghe  şi  

Laver  Pavel. 

Procesul  verbal al şedinţei anterioare,  prin  grija  secretarului consiliului,  a 

fost  pus la  dispoziţia  domnilor consilieri locali.  Domnii consilieri  sunt  întrebaţi  

dacă sunt  de  acord  cu procesul verbal redactat  pentru  şedinţa  anterioară. Procesul-

verbal  este  aprobat în unanimitate  de  domnii consilieri prezenţi la  şedinţă. 

Domnul primar, inițiatorul  ședinței,  prezintă ordinea  de zi  al  şedinţei 

ordinare. 

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea bugetului local rectificat al comunei 

Ştiuca pe anul 2015; 

2. Aprobarea  reprezentantului  consiliului  local  

comunei  Ştiuca  în consiliul de administraţie  al  Şcolii 

Gimnaziale  Ştiuca, 

3. Aprobarea  transmiterii cu titlu gratuit a 

microbuzului școlar către Școala Gimnazială  Ştiuca. 

 Ordinea  de   zi  astfel  propusă  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii 

consilieri prezenţi la  şedinţă. 

Domnul consilier  Laver Sorin,  preşedintele  de şedinţă,  preia  conducerea  

şedinţei ordinare.   

 Punctul 1 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre  privind   aprobarea bugetului 

local rectificat al comunei Ştiuca pe anul 2015. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 
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Domnul inspector Benzar Vasile prezintă  referatul compartimentului de 

specialitate privind bugetul  local rectificat al comunei Ştiuca pe anul 2015. Se  

propune  spre aprobare o creştere a veniturilor  cu 334.14  mii lei. Cheltuielile sunt  

repartizate  la  capitolul  transport,  cheltuieli de capital, cu o  creştere de 334.14  mii 

lei. 

În acest context domnul consilier Braşoveanu Ionuţ întreabă  de ce  nu  se 

alocă fonduri pentru  a se instala  aer condiţionat în cămine culturale. Domnul primar  

 

Preşedintele de şedinţă impune  încetarea  discuţiilor şi  supune la  vot 

proiectul  de hotărâre.  Se aprobă  cu  8  voturi pentru  Hotărârea  nr.37  privind 

aprobarea bugetului local rectificat  al comunei Ştiuca pe anul 2015. 

 

Punctul 2 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre  privind aprobarea  

reprezentantului  consiliului  local  comunei  Ştiuca  în consiliul de administraţie  al  

Şcolii Gimnaziale  Ştiuca.  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

La  acest  punct  al ordinii  de  zi,  domnul viceprimar BOC  Ioan, propune pe 

domnul Priala Andrei. Domnul consilier  Priala  Andrei  arată că  a  mai  fost 

reprezentant în consiliul de administraţie şi  propune  la rândul  său pe  domnul 

consilier Braşoveanu Ionuţ. 

Cele  două  propuneri sunt  supuse  la vot. Pentru domnul  Priala Andrei sunt 

exprimate 5 voturi pentru iar pentru  domnul consilier Braşoveanu Ionuţ numai 3 

voturi. 

Domnul  preşedinte  de şedinţă  supune  la vot.  Se aprobă  cu  8  voturi 

pentru  Hotărârea  nr.38  privind aprobarea  reprezentantului  consiliului  local  

comunei  Ştiuca  în consiliul de administraţie  al  Şcolii Gimnaziale  Ştiuca. 

 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea  

transmiterii cu titlu gratuit a microbuzului școlar către Școala Gimnazială  Ştiuca.  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

La  punctul trei  al ordinii  de  zi,  domnul  primar, prezintă  proiectul de 

hotărâre  privind aprobarea  transmiterii cu titlu gratuit a microbuzului școlar către 

Școala Gimnazială  Ştiuca. 

Domnul  consilier Bejera  Ştefan  propune  ca elevii  de  liceu să fie  duşi cu 

acest microbuz  la Lugoj aşa  cum poate  fac  şi alte primării.  

Domnul  preşedinte  de şedinţă  îl   supune  la vot spre aprobare proiectul 

respectiv.  Se aprobă  cu  8  voturi pentru  Hotărârea  nr.39  privind aprobarea  

transmiterii cu titlu gratuit a microbuzului școlar către Școala Gimnazială  Ştiuca.  
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Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 

 

 

Domnul consilier Laver Sorin a propus ca materialul lemnos care trebuie 

exploatat  să nu fie vândut pe picior ci  Primăria să contracteze o firmă de exploatare 

după care ea să facă vânzarea materialului lemnos, dând posibilitatea cetățenilor din 

localitate să cumpere lemn pentru foc. Dl. primar spune că va căuta firme autorizate 

care să exploateze materialul,  care să vină cu oferte din care se va alege cea mai bună. 

 

Domnul consilier  Ştefan Bejera : întreabă în ce stadiu se află asfaltarea străzilor 

în satul Știuca și de ce nu există un reprezentant al Primăriei în comisie? Dl. primar dă 

explicații că se pun tuburi transversale și se reface strada 1  pentru că au greșit și este 

un diriginte  de șantier angajat care monitorizează toate lucrările. Tot domnul consilier 

Ștefan Bejera întreabă daca se va asfalta și strada d-lui Șevera Nicolae? Dl. primar 

răspunde că da se va asfalta.  

 

Domnul  consilier Braşoveanu Ionuţ: întreabă câți bani sunt alocați pentru 

asfaltarea străzilor din bugetul local al Primăriei? Dl. primar răspunde că 1.400.000 

lei  pe o perioadă de 3 ani. În continuare  dl. consilier Brașoveanu Ionuț întreabă de ce 

nu se fac trotuare și în satul Oloșag, așa cum s-a votat pentru toate satele nu doar 

Știuca? Dl. primar explică că era prioritar să se facă în satul Știuca pentru că merg 

mulți copiii la școală și grădiniță din cartierele nou făcute. 

 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                Întocmit, 

       consilier       Secretar, 

                 LAVER   Sorin                  Marian  Dincă 


